
                                                                    
MOLĖTŲ RAJONO VIETOS VEIKLOS GRUPĖ 

 „KEISDAMIESI KEIČIAME“ 
   

1 

 

VVG VALDYBOS SUSIRINKIMO PROTOKOLAS 

 

2021-12-14 Nr. VP-08 

Molėtai 

 

Susirinkimas prasidėjo  20201 m. gruodžio 14 d. 16:00 val. 

Susirinkimo pirmininkas: Vaida Saugūnienė 

Susirinkimo sekretorė: Dalia Mikelinskienė  

Susirinkime dalyvauja: VVG valdybos nariai: Aidonas Užubalis, Dalia Žygelienė, Kristina 

Pumputienė, Vaida Saugūnienė, Virgilijus Šironas, Virginija Pusvaškienė, Vytautė Mozūrienė, Vytis 

Štelbys ir VVG administruojantis biuras: administravimo vadovė Dalia Mikelinskienė, 

administratorė Janina Leišienė.  

Nedalyvavo: Lina Dieninė, Vidas Stepanavičius, Robertas Rabcevičius. 

(Posėdžio dalyvių sąrašas pridedamas. Priedas Nr. 1) 

Kvorumas yra: 8 balsai. 

 

DARBOTVARKĖ: 

 

1. Dėl 14 kvietimo dokumentų tvirtinimo. 

2. Kiti klausimai. 

 

1. SVARSTYTA: Dėl 14 kvietimo dokumentų tvirtinimo. 

 

Posėdžio pirmininkė Vaida Saugūnienė pasveikino visus susirinkusius ir pakvietė 

administravimo vadovę Dalią Mikelinskienę pristatyti 1 darbotvarkės klausimo dokumentus. 

Administravimo vadovė Dalia Mikelinskienė priminė, kad 14 kvietimo dokumentai buvo siųsti 

valdybos nariams susipažinti el. paštu bei informavo, kad 14 kvietimo dokumentai lapkričio 29 d. buvo 

pateikti suderinimui su NMA, kaip to reikalauja naujausia Vietos projektų administravimo taisyklių 

redakcija. Taip pat, Dalia Mikelinskienė pristatė, kokie pataisymai dokumentuose buvo atlikti, 

atsižvelgus į NMA pateiktas pastabas. 

Klausimų nepateikta. 

Posėdžio pirmininkė pakvietė visus balsuoti. 

BALSAVO : už – 8, prieš – 0. Visi dalyvavę posėdyje valdybos nariai vienbalsiai balsavo 

„už“. 

NUTARTA: Patvirtinti 14 kvietimo dokumentus. 

 

2. SVARSTYTA: Kiti klausimai. 

Administravimo vadovė Dalia Mikelinskienė informavo, kad ŽŪM skubos tvarka rengia 

parengiamosios paramos taisykles ir pristatė numatomus kriterijus parengiamosios paramos 

projektams bei vietos plėtros strategijoms. Atkreipė valdybos narių dėmesį, kad būtina apsispręsti 

kokia bus būsimos vietos plėtros strategijos kryptis ir apsvarstyti galimas kandidatūras į ekspertų 

darbo grupę.  

 

 

 

Susirinkimo pirmininkas                       _____________                                 Vaida Saugūnienė 

 

Susirinkimo sekretorė                          _____________                                Dalia Mikelinskienė 


